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REFERAT 

 
Skolebestyrelsens 15. møde tirsdag, den 28.02 kl. 19.30 –21.30 på lærerværelset 

 
 

Nr. Emne Bemærkninger 

01 Godkendelse af referat af 
møde 25.01.2012 

Referat er godkendt 

02 Meddelelser a) eleverne, b) 
lærere/pædagoger og c) 
ledelsen. Under dette punkt 
vil ledelsen gøre rede for 
hvordan vi har forholdt os til 
det forslag om projektan-
søgning Helene P har frem-
sendt. 

a) 2 punkter. Der er drenge som er sure over, at ta-
get i skolegården skråner når bolden ryger op på 
taget. Kunne det være muligt at der står en stige. 
Rene kan stille en frem. Problem med at køen i 
kantinen er lang og mange springer over. Forslag 
kunne være en afspærring. Annette undersøger 
hvad det koster og hvor det kan købes. Nationale 
test og terminsprøver overstået. Der har været af-
holdt karneval for 7-9.klasserne. Og fastelavn for 
de andre elever. 

b) Lærere: det kan være lidt svært at give informati-
oner, da Laila ikke er tilstede på de ugentlige 
meddelelsesmøde.  Der er praktikanter på skolen. 
Pædagoger: Der har været teater i indskolingen 
Junglebogen, kæmpe succes. Indskoling der er 
fokus på rengøring og oprydning. Det kører godt 
med de ændring som er sket på strukturen, ser ud 
til at fungere. 2 pædagoger stopper den 1. marts 
og der er kommet 1 ny til. Der har været års-
hjulsmøde med lærer og pædagoger omkring pro-
jekter. Brugerundersøgelse af de nye værksteder 
finder sted i maj, skolebestyrelsen deltager.  

c) Ledelsen: SFO lederstilingen opslås til besættelse 
den 1. august. En årsvikar ansat på skolen og 



nogle af vores elever på vej til jobsnuseren. Vores 
lærervikar var impliceret i episoden, for at afvæb-
ne dramaet i Buddinge i dag. I uge 6 forslag fra 
Helene P, om vi ville deltage i et projekt, fristen 
var 2 dage til beslutning. Ledelsen meldte tilbage 
til Helene P, at vi ikke kunne tage projektet ind på 
nuværende tidspunkt. Projekter fremover skal ha-
ve lidt tid der er flere som skal høres inden så-
danne beslutninger træffes. En ansøgning er inde 
om nyt handicaptoilet. Skal bruges til vores handi-
cappede elev og fritidsbrugere. Henning og Line 
har startet deres Walk Throgh i klasserne. Line 
besøger klasser fra 0. til 3. klasser og Henning 
besøger klasser fra 4. til 9. klasse, er inde 10-12 
minutter i løbet af 3 gange i samme klasse. Tilba-
gemelding når det hele er overstået. Annette ori-
enterede om, at der er kommet brusevægge i 
drengeidræt. Muren er faldet, der kommer skilte 
op igen. Og der er tyndet ud i de store træer langs 
parkeringen. Fokus på rengøring frem til sommer-
ferien, især i indskolingen. Meget fint samarbejde 
med GKR’s tilsynsførende. Tilbagemelding til 
forældrene med opdateringer om hvordan det går. 
Ny sekretær starter på torsdag. Henning oriente-
rer omkring søskendegaranti til kommende 
0.klasser. Der er sendt breve til de forældre, som 
ikke er omfattet af søskende garantien. De er de 
første som kommer i betragtning ved ledige plad-
ser. Ministeriet har kontaktet skolen, og der har 
været søgt om udfordringsretten til klassestørrel-
se i nuværende 0.klasse. Mundtligt tilsagn fra mi-
nisteriet om at udfordringsretten bliver imøde-
kommet for nuværende 0.klasse.  

03 Orientering om regn-
skab(resultat) 2011. Hvad 
angår godkendelse af bud-
get 2012 udskydes dette til 
ekstraordinært  møde d. 
27.03 kl. 18 (det er lige før 
opstillingsmødet) Begrundel-
se for udskydelsen fremlæg-
ges på mødet. 

Annette gav en orientering omkring regnskab for 2011. 
Der har været mødet i forvaltningen, hvor Henning og 
Annette har været med. I forhold til vores økonomiske 
handleplan, er vores resultat 450.000 ringere. Dette be-
løb er vi blevet pålagt at indhente i budget 2012, udover 
den oprindelige handleplan. Der skal være møde med 
forvaltningen den 16. marts, hvor der skal fremlægges en 
plan for, hvordan vi får indarbejdet den yderligere bespa-
relse. Der er ekstraordinært bestyrelsesmøde tirsdag den 
27. marts kl. 18-19, hvor forvaltningen deltager og det 
endelige budget 2012 bliver forelagt til beslutning.   

04 Trafikkampagnen, herunder 
især behovet for en mere 
målrettet indsats mod de 
mest "hardcore" 

 

Orientering fra Helene om sidste kampagne. Det var en 
fredelig aktion. Alle rystede over mail fra Ole’s oplevelse. 
Der er mindre end 10 forældre som ikke vil rette ind, for-
slag om at der sættes fokus på disse få forældre. Måske 
en adfærdsregulerende samtale hos Henning når der 
sker meget grove overtrædelser. Politiet kunne komme 
og observere morgentrafikken. Henning tager kontakt til 
politiet om at de kommer og holder øje med trafikken. Og 
samtidig vil der blive talt med de grove forseelser.   

 05 Sukkerpolitik på Stengård 
Skole. Drøftelse om indhold i 
og behov for en egentlig 

Der er nedsat et sukker-udvalg. Laila, Helene og Jesper 
.Laila er tovholder. Lars Monroye er også med. 



politik på området. 
06 
 

Brug af mobiltelefoner og I- 
phones. Drøftelse og afkla-
ring af om der er behov for 
"regler" der bl.a. skelner 
mellem de yngste og de 
noget ældre klassetrin. 

 

Drøftelse af holdninger til brug af mobiltelefon i indskolin-
gen. Princippet lige nu er, at 3. klasse efter jul må have 
mobiler med i skole og bliver undervist i brugen af lærer 
og pædagoger. Vi har regler omkring mobiltelefoner – 
men det er godt at de bliver udfordret. Skal tages op en-
gang imellem, så vores principper følger tiden og udvik-
lingen. Bestyrelsen opfordrer lærer og pædagoger til at 
tale med baglandet og vende tilbage til bestyrelsen på 
næste møde. Bent Greve beder om at der er opmærk-
somhed på, at undervisning fremover bliver mere og me-
re digitaliseret. 

07 
 

Midtvejsvalg til skolebesty-
relsen, herunder forberedel-
se af opstillingsmødet d. 
27.03 kl. 19 

 

Uddelt materiale med en tidplan omkring valg til skolebe-
styrelsesvalget. Henning, Henrik og Anders forbereder 
mødet. Der er 3 på valg og der skal vælges supplean-
ter.der arbejdes hen imod at der afholdes fredsvalg. 
Henning er tovholder. 

08 EVT. Godt med åben dagsorden, hvor punkter kan meldes ind. 

 
 
 
Annette Jordan, referent 
 
     


